
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 ומכרזיםרכש 

 2023  מאי 19

 תשפ"ג ל' סיון 

 

דה " עגלת קפה בית הראשונים 3202/6מכרז פומבי  – 3.20260.91פרוטוקול ועדת מכרזים מיום 

  3202/90 + בנימינה בית ספר כרמיםלהסעות תלמידים   2023/7  + מכרז פומביבנימינה "אז

 +  השכרת נכס לשימוש כמרפאת שיניים

 

 משתתפים: 

 יו"ר הוועדה  מנחם ברגב 

 חבר מועצה   שלום טרם 

 חברת מועצה   ג'קלין בן עמי  

 יועמ"ש המועצה  אריאל פישר עו"ד 

 והתקשרויות  מכרזיםמנהל רכש  רפאל דודו 

 גזבר אבישי יצחקי  

 לשכה  דקלה יהושע ברוך 

 

 

 

 בנימינה עגלת קפה דה אז בית הראשונים מכרז   6/2023מכרז פומבי 

 פיזית במועצההועדה התקיימה 

חוות דעת  : פרוטוקול פתיחת מעטפות,  ישיבה, לעיון חברי ועדת המכרזים, טרם ההועברו

  משפטית

 

במגמה    ,  לעגלת קפה ברחבה של בית הראשונים בבנימינה מכרז    36/202מכרז פומבי    :  רפאל דודו

מענה המוזיאון    זמין  לתת  של  ואורחים  למקוםולמבקרים  הסמוכה  המשחקים  בגינת    לתושבים 

  2500בסך    ימושהזוכה ישלם דמי שהמציע     . בהורים וילדים  שתוסס בשעות אחר הצהריים והערב 

  בפעם הראשונה .שלישיתההמכרז פורסם בפעם בעלויות מים וחשמל.   אוייש₪ לחודש כולל מע"מ 

ההצעה שלו, שניים האחרים הגיעו    את  משך  המציעים   הגישו שלושה מציעים, אחד  (11.22  מכרז)

 המליצה לוועדת מכרזים לא להמליץ על השניים.   איכות והועדתלשלב של וועדת איכות 

לא ניגשו מציעים וכעת בפעם השלישית ניגש רק מציע אחד עמית אבני   (17.22מכרז ) בפעם השנייה

נקודות, אי לכך ובהתאם    94אי הסף וקבל ניקוד איכותי  "טראק במושבה" שעמד בתנבעלים של  

   לזאת ניתן להמליץ עליו כזוכה במכרז.

 האם העגלה נשארת במתחם  מנחם ברגב: 

 במתחם   רכן העגלה תישא  דקלה יהושע ברוך:



 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 ומכרזיםרכש 

 הוא כל שעות היום יהיה פעיל רצוף?  שלום טרם:

ויתאם מולה גם את שעות הפעילות    תעקרונית הוא יהיה כפוף לניצן המנכ"לי   דקלה יהושע ברוך:

 , אם יהיו שעות מתות כפי שציין בוועדת האיכות, נשנה בהתאם את לוח הזמנים  

 כמה שנים הוא יהיה   : ז'קלין בן עמי

)  5שנתיים עם אופציה להארכה עד     דקלה יהושע ברוך:    36חודשים עם אפשרות עד ל    24שנים 

 חודשים נוספים( 

 האם יש לו מקום נוסף?  ז'קלין בן עמי: 

 כן, יש לו בבת שלמה דוכן נוסף     דקלה יהושע ברוך:

 

 

 

 

 

 

 : החלטההצעת 

 במושבה"עמית אבני "טראק  המציעעל הצעת  הכריזלועדת המכרזים ממליצה לראש המועצה 

   6/2023' מס  פומבי במכרז הזוכה כהצעה

 

 הצבעה:

 3 –בעד 

   0–נגד 

 

 ההצעה התקבלה 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 ומכרזיםרכש 

 

 הסעות תלמידים לבית ספר כרמים  32/7מכרז פומבי 

 

 פיזית במועצה הועדה התקיימה

טרם  הועברו המכרזים,  ועדת  חברי  לעיון  מעטפות,  הישיבה,  פתיחת  פרוטוקול  דעת   :  חוות 

 .משפטית

 

  למכרז ניגש מציע אחד  .בנימינה  הסעות תלמידים לבית ספר כרמים  237.  מדובר במכרז:   רפאל דודו

  אופי   את   ,  ומכיר את הקווים  בפועל )זכה במכרז קודם(  . מי שמשמש גם היום  "  אסיה טורס "  -בלבד

סיון חיובי מולו  יש למועצה ובפרט למחלקת חינוך ניהנ"ל עמד בתנאי הסף ,  הלך העבודה וכ"ו.  ו

נקודות ניקוד איכותי, ומכיוון שאין    13הנ"ל קבל  .התקיימה וועדת איכות כנדרש במכרז  ובכל זאת  

 . נקודות 85הצעות נוספות, צברו את מקסימום הניקוד לעניין המחיר 

מאחר ובמסמכי המכרז צוינו שלושה תאריכים שונים בעניין הערבות מכרז. היועץ המשפטי חיווה  

 דעת משלימה.האת דעתו שניתן לכבד את ערבות המכרז מכוח הפסיקה שהובאה בחוות 

 מה ההבדל ביין המחיר הפעם לפעם קודמת? ז'קלין בן עמי: 

בהתאם  כשנים וחצי אחוז מפעם קודמת, כיוונו את זה וניסינו להוריד את העלות    אבישי יצחקי:  

לירידה שחלה במחירי הסולר ובנינו מנגנון הוגן שאם והיה והמחיר של מחירי הסולר יעלה , נשלם  

 לו בהתאם. 

 

 

 : החלטההצעת 

  הזוכה כהצעה,   אסיה טורס המציעעל הצעת  הכריזועדת המכרזים ממליצה לראש המועצה ל

  .הסעות תלמידים לבית ספר כרמים 7/2023' מס פומבי מכרזב

 

 הצבעה:

 3 –בעד 

 0 –נגד 

 

 ההצעה התקבלה 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 ומכרזיםרכש 

 השכרת נכס לשימוש כמרפאת שיניים   23/9מכרז פומבי 

 

מדובר בנכס של המועצה ברחוב חי בגבעת עדה של מפעל הפיס, מוגדר כשטח חום.     רפאל דודו

המכרז  במהלך השנים האחרונות הופעל כמרפאת שיניים, המקום עצמו בנוי לשימוש הזה ולכן 

יועד למטרה זו בלבד. למכרז ניגש מציע אחד בלבד ד"ר אייל דרורי שהוא מי שזכה במכרז קודם  

   וחכר את הנכס בחמש השנים האחרונות.

 לחודש ועמד בתנאי הסף. ₪  ₪3500 לחודש הנ"ל הציע   3700האומדן היה 

 

 : החלטההצעת 

 כהצעה,    ד"ר אייל דרורי המציעעל הצעת  הכריזלועדת המכרזים ממליצה לראש המועצה 

   9/2023' מס פומבי מכרזב הזוכה

 

 הצבעה:

 3 –בעד 

 0 –נגד 

 

 התקבלה ההצעה 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 ומכרזיםרכש 

 

 

 

 

 זאת נסתיימה הישיבה ב

 

 

 

 

 חתימות חברי הועדה: 

 

 

 

 

 

                           _______________                             ______________            _______________ 

   ג'קלין בן עמי                                          שלום טרם     מנחם ברגב                                                 


